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     INTERPELACJA 

 

Dotyczy: kładki pieszo-rowerowej w rejonie śluzy Przewóz-Kujawy 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

w imieniu mieszkańców zwracam się z prośbą o informację na jakim etapie jest realizacja 
budowy kładki pieszo-rowerowej w okolicy śluzy Przewóz-Kujawy na osiedlu Kujawy (były 
port). 

Połączenie wału niniejszą kładką bardzo ułatwiłoby komunikację zarówno pieszych  
jak i rowerzystów w kierunku mostu na Wiśle w Niepołomicach oraz w kierunku centrum 
Krakowa. Należy zauważyć, że wraz z nadejściem ciepłych, wiosennych dni wzrasta liczba 
rowerzystów, a wspomniana trasa jest miejsce bardzo chętnie przez nich odwiedzanym  
ze względu na piękne krajobrazy oraz oddalenie od ulicznego ruchu.  

Szanowny Panie Prezydencie, proszę o pilne załatwienie tej sprawy, za co z góry serdecznie 
dziękuję. 

   
 

 

Z wyrazami szacunku 

 

            Edward Porębski 


